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Abstract (en)
[origin: WO8303878A1] In a refrigeration compressor having at least one piston-cylinder arrangement (36, 38) therein for compresssing gaseous
refrigerant, an elongated tube (68) extending upwardly from a lubricant passage (60) in the crankshaft (18) for slinging oil radially, outwardly
therefrom, and a lubricant deflector (82) upstanding from the cylinder head (48) to deflect slung oil over exterior surfaces of the cylinder head for
conducting heat energy therefrom.

Abstract (fr)
Un compresseur de réfrigération possède au moins un agencement à piston et cylindre (36, 38) pour comprimer un gaz de réfrigération, un tube
allongé (68) s'étendant vers le haut depuis un passage de lubrifiant (60) dans le vilebrequin (18) pour projeter de l'huile radialement vers l'extérieur,
et un déflecteur de lubrifiant (82) monté verticalement depuis la culasse (48) pour dévier l'huile projetée sur des surfaces extérieures de la culasse
pour en extraire et dissiper l'énergie thermique.
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